
Zápis č. 15/2007  ze zasedání obecního zastupitelstva Veliké Vsi dne 10.10.2007 

  

Přítomni:  Ing. Hanykýř V.,Špeta J.,Maierová H.,Jistebnický S.,Surovec M., 

                 Ing. Černíková J. 

Omluveni: Svobodová M. 

Ověřovatelé zápisu: Surovec M.,Jistebnický S. 

Program: 

Kontrola zápisu č. 13 ze dne 5.9.2007 

     1.termín osazení věžních hodin bude splněn do Vánoc 

     2.pan Jistebnický získá podrobnější informace o činnosti Spolku Dolní  

        Povltaví a dle toho se rozhodne o členství v něm. 

     3. Žádost p. Francové o prohloubení strouhy u domu bude řešena současně 

        s kontrolou oprav silnic po kanalizaci ve spolupráci s f. Nobi. 

        Kontroly se aktivně účastní členové zastupitelstva, pan Číhal, p.Francová 

        i dle potřeby ost.obyvatelé obce. Připomínka p.Milatové o odpovědnosti     

       firmy Nobi za skryté vady.     

  

OZ informuje: 

     4. Starosta prověří možnost vodor. značení na pravé straně ve směru od 

        Předboj u OU. 

5.     Čidlo u ČOV – úkol trvá 

6.     OZ informuje o provedení oprav v bývalé škole-kanalizace,střechy 

7.     Vzhledem ke stálým stížnostem občanů,že není slyšet místní rozhlas, 



pan Surovec z pověření OZ prověří možnost bezdrátového vedení 

rozhlasu. 

8.     v rámci zlepšení informovanosti občanů zajistit ve skříňkách v obci 

          náměty a informace pro občany  

9.     u zastávky autobusu bude během měsíce října-listopadu prováděna 

     oprava komunikace. 

10.OZ informuje o dovezení fůry štěrku do cesty k domkům u O.Vody. 

11.OZ informuje o přistavení kontejneru na četné žádosti občanů ve 43. 

     týdnu. 

12.Nabídky doručené OU: Oblastní muzeum Brandýs n/L požaduje 

    fotografie obce k její prezentaci-zajistí p. Jistebnický 

     nabídka časopisu Týden k pravidelnému odběru 

    nabídka světelné výzdoby pro obec a zařízení pro dětská hřiště-předáno 

    p. Surovcovi 

13.příprava na vánoční období-výzdoba jako každý rok na smrku u 

    prodejny potravin 

14. OZ informuje o provedeném očkování psů 

15. Nabídku vektorizace katastr.mapy od f. GEO DATA s.r.o. prověří 

     p. Svobodová ve spolupráci s Katastr. úřadem v Praze. 

16. Cena stočného bude řešena po skončení roku,po vyhodnocení odběru 

     a porovnání k jednotlivým rodinám. 

17. Upozorňujeme na povinnost majitelů domů zviditelnit uzávěr domovní 

     přípojky, popř. nahlásit p. Špetovi. 



18.OU zajistí odběr vody z veřejného vodovodu za účelem zjištění kvality. 

  

  

Příští veřejné zasedání se bude konat 7.11.2007 v 18.30 hod. 

  

 Přečteno,skončeno v 21.20 hod. 

 Zapsala: Maierová 

Ověřovatelé zápisu:    pan Surovec        pan Jistebnický 

 


